



## **S&P CANADA VENTILATION PRODUCTS: CELEBRATING 20 YEARS OF EXCELLENCE IN CANADA**

S&P Canada Ventilation Products, the Canadian subsidiary of the globally renowned Soler & Palau Ventilation Group headquartered in Barcelona, Spain, exemplifies dedication and excellence in ventilation technology. Proudly embracing our Canadian identity, S&P Canada has been a cornerstone of innovation and reliability for two decades.

### **Our Journey in Canada**

Our Canadian headquarters was established in 2005, marking the beginning of a new chapter in our commitment to providing superior ventilation solutions across the globe. This strategic move was in perfect alignment with our philosophy of achieving global reach while maintaining a deep understanding of local needs and preferences. From our Canadian assembly base in Mississauga, Ontario, we have been able to offer tailored solutions that reflect the unique requirements of the Canadian market.



*S&P Canada Ventilation Products Celebrating 20 Years of Excellence in Canada*

### **Celebrating 20 Years**

As we celebrate 20 years in Canada, we look back with pride on our journey. Over the past two decades, S&P Canada has grown and evolved, continually adapting to the changing landscape of the industry. Our success is built on a foundation of trust, quality, and a relentless pursuit of excellence. Our global philosophy and local policies are some of the keys to our success. Because nobody knows local markets better than the professionals that have direct contact with them.

### **Our Commitment to Innovation and Quality**

S&P Canada Ventilation Systems is more than just a provider of ventilation products; we are innovators at heart. Our commitment to quality and innovation drives us to continuously improve and expand our product range, ensuring that we meet and exceed the expectations of our customers.

### **Looking Forward**

As we look to the future, we remain dedicated to our mission of delivering top-notch ventilation solutions that enhance the quality of life and promote healthier environments. With a steadfast commitment to our Canadian roots and a global vision, S&P Canada is poised for continued success and growth and will continue to make investments in the country we call home.

S&P Canada proudly celebrates 20 years in Canada, a milestone that reflects our dedication to excellence, our commitment to innovation, and our unwavering support for the Canadian market, our Canadian customers, our Canadian vendors, and our Canadian employees. Our story is still being written, and we look forward to many more years of serving our customers with the same passion and dedication that has defined our journey so far.

---

**ENABLING THE WORLD TO BREATHE BETTER AIR**

6710 MARITZ DRIVE, UNIT 7, MISSISSAUGA, ON L5W 0A1, CANADA | [WWW.SOLERPALAUCANADA.COM](http://WWW.SOLERPALAUCANADA.COM)



## **S&P CANADA VENTILATION PRODUCTS: 20 ANS D'EXCELLENCE AU CANADA**

S&P Canada Ventilation Products, la filiale canadienne du groupe de renommée mondiale Soler & Palau Ventilation Group, dont le siège social se trouve à Barcelone, en Espagne, est un exemple de dévouement et d'excellence dans le domaine de la technologie de la ventilation. Fière de son identité canadienne, S&P Canada est la pierre angulaire de l'innovation et de la fiabilité depuis deux décennies.

### Notre parcours au Canada

Notre siège social canadien a été établi en 2005, marquant le début d'un nouveau chapitre dans notre engagement à fournir des solutions de ventilation de qualité supérieure dans le monde entier. Cette décision stratégique était en parfaite adéquation avec notre philosophie, qui consiste à atteindre une portée mondiale tout en conservant une compréhension approfondie des besoins et des préférences locales. Depuis notre base d'assemblage canadienne fondée à Mississauga, en Ontario, nous avons été en mesure d'offrir des solutions sur mesure qui reflètent les exigences uniques du marché canadien.



*S&P Canada Ventilation Products célèbre 20 ans d'excellence au Canada*

### Célébration des 20 ans d'existence

Alors que nous célébrons nos 20 ans d'existence au Canada, c'est avec fierté que nous nous remémorons notre parcours. Au cours des deux dernières décennies, S&P Canada a grandi et évolué, s'adaptant continuellement au paysage changeant de l'industrie. Notre succès repose sur la confiance, la qualité et la recherche incessante de l'excellence. Notre philosophie globale et nos politiques locales sont quelques-unes des clés de notre succès. Car personne ne connaît mieux les marchés locaux que les professionnels qui sont en contact direct avec eux.

### Notre détermination à innover et à assurer la qualité

S&P Canada Ventilation System est plus qu'un simple fournisseur de produits de ventilation ; nous sommes des innovateurs dans l'âme. Notre engagement en faveur de la qualité et de l'innovation nous pousse à améliorer et à élargir continuellement notre gamme de produits, afin de répondre aux attentes de nos clients et de les dépasser.

### Perspectives d'avenir

En nous penchant sur l'avenir, nous restons dévoués à notre mission qui consiste à fournir des solutions de ventilation de premier rang qui améliorent la qualité de vie et favorisent la création d'environnements plus sains. Avec un engagement ferme envers nos racines canadiennes et une vision globale, S&P Canada est prêt pour un succès et une croissance continue et continuera à faire des investissements dans le pays que nous appelons notre mère patrie. S&P Canada célèbre avec fierté ses 20 ans d'existence au Canada, un événement marquant qui reflète notre dévouement à l'excellence, notre engagement à l'égard de l'innovation et notre soutien constant au marché canadien, à nos clients canadiens, à nos fournisseurs canadiens et à nos employés canadiens. Notre histoire continue de s'écrire et nous nous réjouissons à l'idée de servir nos clients pendant de nombreuses années encore, avec la même passion et le même dévouement qui ont défini notre parcours jusqu'à présent.

---

**PERMETTRE AU MONDE DE RESPIRER UN AIR MEILLEUR**

6710 MARITZ DRIVE, UNITÉ 7, MISSISSAUGA, ON L5W 0A1, CANADA | [WWW.SOLERPALAUCANADA.COM](http://WWW.SOLERPALAUCANADA.COM)